
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie pre mestskú mobilitu 

zo dňa 14.03.2023 na MsÚ v Nitre, začatie rokovania o 15.30 hod. 

 

Prítomní: Ing. Sitkey, Ing. Štefek, Ing. Košťál, PhD.,  Ing. Musil, Ing.arch. Dulíková, Ing.  

 Dolnák 

Ospravedlnení:  Ing. ach. Mezei, Ing. Gut, Bc. Varga, MBA, Ing. Slávik, PhD. 

Prizvaní:     Ing. Maruniak, Ing. Janček, Bc. Šimko, Mgr. Duchoň – MsP, Doc.Ing. Schlosser,  

                     CSc. – STU Bratislava 

 

Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a úloh stanovených komisiou 

- Uznesenie č. 7 – MHD v meste Nitra 

      3.   Predĺženie pešej zóny – stavebné úpravy TESCO – informatívna správa 

      4.   Správa o činnosti Mestskej polície v Nitre za rok 2022 

      5.   Rôzne (podnety od členov komisie, útvarov Mesta a iné) 

            a) stav mostov v meste Nitra – informatívna správa 

            b) žiadosť o vyjadrenie k odpredaju 2 častí pozemku v katastrálnom území Nitra -   

                žiadateľ „Multi Development NOVÁ NITRA“ 

       

K bodu č. 1 

Komisiu otvoril Ing. Sitkey, predseda komisie pre mestskú mobilitu, privítal prítomných 

členov a oboznámil ich s programom komisie. Program bol jednohlasne schválený. 

 

K bodu č. 2 

Uznesenie č. 7 – MHD v meste Nitra predniesol Bc. Šimko, zástupca spoločnosti Transdev 

Nitra a Ing. Janček – odbor dopravy. 

Obsluha, ktorú poskytujeme je primeraná, dostatočná, v niektorých prípadoch – spojoch až 

poddimenzovaná. Mestským zastupiteľstvom sú schválené nejaké dokumenty, ktoré musíme 

akceptovať. Hľadali sme spoje, ktoré sú malo obsadené. V materiály je uvedený návrh na 

obsluhu OC Kaufland na Zlatomoraveckej, strategického parku a Párovských hájov . 

Ing. Sitkey – Od 5.3.2023 sa zavádza linka cyklobus (prepoj Klokočina – Mestský park) a jej 

prevádzka je plánovaná do konca novembra. Prečo predlžujeme dobu prevádzky linky o dva 

mesiace, keď  je predpokladaný nižší dopyt z dôvodu rekonštrukcie parku. V minulosti sme 

začínali neskôr – v apríli a končili v polovici októbra. 

Ing. Janček – Ten spoj neslúži iba obyvateľom, ktorí idú do starého parku, ale slúži aj pre 

tých, ktorí idú do nového parku a aj na hrad. Parkovisko je stále plné. 

Ing. Košťál – Parkovisko nie je plné, chodím tade často , nie je využívané. 

Ing. Sitkey – Kto rozhoduje o zmenách, kto rozhodol o cyklobuse o predĺžení tohto časového 

obdobia? 

Ing. Janček – p.primátor 

Ing. Musil – MZ schvaľuje rozpočet. Ak sa prekročí, tak by to malo schváliť MZ. 

 

Uznesenie č. 13/2023 

Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 14.03.2023 prerokovala 

informatívnu správu „MHD v meste Nitra“, odporúča schváliť navrhovanú optimalizáciu 

výkonov  - zníženie počtu km a zároveň odporúča realizovať navrhované zlepšenie dopravnej 

obslužnosti strategického parku a  OC Kaufland na Zlatomoraveckej ulici. 

ZA:   6  PROTI:   0  ZDRŽAL SA:   0 



 

K bodu č. 3 
Predĺženie pešej zóny – informáciu podal Ing. Schlosser. 

Dopravno-kapacitné posúdenie bolo vypracované. Zmenu organizácie dopravy sme rozdelili 

na 4 fázy. 

- pešiu zónu predĺžiť až po križovatku Štúrova 

- otočenie Farskej ulice (vylúčenie parkovania) 

- Palárikovu ulicu odporúčame zavrieť, ale až keď bude stavebné povolenie pre stavbu 

hromadných garáží 

- strategické križovatky I/64 – Štúrova + Hviezdoslavova; Štúrova + Tr.A.Hlinku – 

nevyhovujú 

- rozšírenie CMZ o južnú časť 

Ing. Sitkey – predložené DKP potvrdilo moje predpoklady. Posudzované križovatky riadené 

cestnou svetelnou signalizáciou majú všetky prekročenú kapacitu. Niektoré navrhované 

opatrenia ešte zhoršia situáciu. S akým cieľom bol vypracovaný tento materiál? Čo nám to 

prinieslo? 

Ing. Schlosser – robili sme podľa zadania a máte to tam vyčíslené. Odporúčame vykonať 

podrobný anketový prieskum v okolí pešej zóny, kde si treba presne definovať otázky 

ohľadne CMZ.V prvom rade treba vybudovať hromadné garáže. 

Ing. Sitkey – správne sa malo posudzovať viacero križovatiek, pretože jednotlivé križovatky 

sú v koordinácii a zmena bude mať vplyv aj na ne. 

Ing. Schlosser – pôvodne sme navrhovali robiť DKP na viacerých križovatkách, ale mesto 

nemalo na to vyčlenené finančné prostriedky. 

Ing. Sitkey – v predloženom návrhu zmeny organizácie dopravy nie je navrhnuté posunutie 

pešej zóny. V návrhu je len zmena smeru zjednosmernenia Farskej ulice a načrtnuté riešenie 

mestského okruhu.  

Ing. Schlosser – základ máte na stole, treba to len ďalej rozvíjať. Toto je len začiatok. 

 

Uznesenie č. 14/2023 

Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 14.03.2023 prerokovala 

správu „Predĺženie pešej zóny“ a odporúča odboru dopravy 

a) na najbližšiu komisiu pripraviť harmonogram opatrení 

b) zvolať rokovanie s poslancami na ktorom bude predstavený tento návrh 

ZA:   6  PROTI:   0  ZDRŽAL SA:   0 

 

K bodu č. 4 

Správu o činnosti Mestskej polície predniesol Mgr. Duchoň, náčelník Mestskej polície. 

Personálny stav je veľmi zlý, kamerové systémy sú vo veľmi zlom technickom stave. 

Ing. Sitkey – dôležité je, aby mestská polícia mala zavedený nový systém na evidenciu 

priestupkov. V prípade zavedenia rezidentského parkovania vo viacerých mestských častiach 

je potrebné na kontrolu dodržiavania vybaviť vozidlá kamerovým systémom a vymeniť 

 parkovacie automaty, ktoré budú evidovať evidenčné číslo vozidla. 

Mgr. Duchoň – 4 firmy nám ponúkajú nový systém, ale na meste sa rozhodli, že pôjdeme cez 

Corageo. 

 

 

 

 

 

 



 

Uznesenie č. 15/2023 

Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 14.03.2023 prerokovala 

„Správu o činnosti Mestskej polície v Nitre za rok 2022“ a berie ju na vedomie. 

ZA:   6  PROTI:   0  ZDRŽAL SA:   0 

 

K bodu č. 5 

A/ Stav mostov – informatívnu správu predniesol Ing. Maruniak 

Ing. Sitkey – napriek tomu, že mesto má spracované zjednodušené diagnostiky mostov, 

doposiaľ nerealizovala opatrenia na zlepšenie ich stavebno-technického stavu. Most 

k Zelokvetu má mostovku v havarijnom stave a nerieši sa to. Lávka do parku .je v zlom stave, 

na mostovke rastie tráva, má poškodené zábradlie a nosný pilier. 

Ing. Maruniak – na SMS sme polslai list, kde upozorňujem na zistené nedostatky.  

 

Uznesenie č. 16/2023 

Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 14.03.2023 prerokovala 

„Správu o stave mostov v meste Nitra“ a žiada do budúcej komisie predložiť strediskom 

mestských služieb správu o údržbe mostov. 

ZA:   6  PROTI:   0  ZDRŽAL SA:   0 

 

B/ Žiadosť o vyjadrenie k odpredaju 2 častí pozemku v katastrálnom území Nitra -                 

žiadateľ „Multi Development NOVÁ NITRA“. 

 

 

Uznesenie č. 17/2023 

Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 14.03.2023 prerokovala  

„Žiadosť o vyjadrenie k odpredaju 2 častí pozemku v katastrálnom území Nitra -                 

žiadateľ „Multi Development NOVÁ NITRA“ a neodporúča odpredaj 2 časti pozemku. 

ZA:   6  PROTI:   0  ZDRŽAL SA:   0 

 

 

 

V Nitre   20.03.2023 

 

 

            Ing. Andrej Sitkey  

         predseda komisie pre mestskú mobilitu 

        

 

 

 

Zapísali sekretárky komisie: 

Zuzana Bédiová 

Ing. Eleonóra Danišová 


